
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 9.11.2021 
 

Mødedato 

9.11.2021 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Maria Størup, Palle Laursen, Torben Steenholdt, 

Thomas Brandt Pasgaard, Majbritt Skov Christensen, Jeppe J Moos, Bastian Moos, Pernille Bruun 

Ganzel Jensen 
Fraværende  

Jeanette Irene Hansen 

 
Dato 

10.11.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Præsentation af 

Skoleleder Henrik 

Lynggaard 

 

 

 

 

 

 

3. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 21.09.2021 

 

 

 

4. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeppe Moos var ordstyrer. 

 

 

Henrik Lynggaard præsenterede sig. Han er 43 år, og bor på Urhøj sammen med 

sin kone og to drenge. Han er uddannet lærer, og har 14 års ledelseserfaring. 

Han er blevet godt modtaget på skolen, I den næste tid vil han komme rundt og 

hilse på alle og med åbenhed og nysgerrighed stille mange spørgsmål. Han 

glæder sig til de mange spændende opgaver der venter. 

 

Herefter præsenterede forældrerepræsentanterne sig. 

 

 

Der var spørgsmål til, hvornår mødets pkt. 5 ”Midler til faglig løft og 

trivselsfremme” sættes på dagsorden. Punktet sættes på dagsorden i forbindelse 

med planlægning af skoleåret 2022/23. Årshjulet rettes til. Referatet blev 

herefter godkendt. 

 

 

Formand: 

Dejligt med stort fremmøde. Fremover sender sekretæren en påmindelse dagen 

før bestyrelsesmøderne. 

Den aktuelle coronasituation blev drøftet. Beslutningen om fremtidige møder 

afholdes virtuel eller fysisk træffes af formanden og ledelsen i fællesskab. 

 

Elevråd:  

Bastian Moos repræsenterer elevrådet på Afd. Strandgade. De har på deres 

møder drøftet muligheden for at få: 

 

Kantine 

Net rundt om bordtennisbordet 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Opfølgning på 

mødet den 

12.10.2021 

 

 

6. Høringssvar vedr. 

ændring af 

skoledistrikt – 

Rosborg 

udviklingsområde 

 

 

 

 

 

7. Skolemad 

 

 

 

 

 

 

 

Bedre toiletpapir 

Kortere fredag 

Indeordning i nogle af pauserne 

 

Ønsket om kantine bliver drøftet under pkt. 7, hvor det skal drøftes, om der skal 

gøres et forsøg med den skolemadsordning, der blev præsenteret på sidste 

møde. 

 

Jens Ove Dalby fortalte, at det er lagt ud til lærerne at beslutte, hvornår eleverne 

må være inde. Han understregede dog vigtigheden af at komme ud og få frisk 

luft. 

 

I den kommende weekend deltager Bastian i elevrådskonference i Silkeborg. 

 

Elevrådet på Afd. Damhaven var ikke repræsenteret, da de først har møde den 

10.11.2021. 

 

Ledelse: 

Ledelsen har haft en god start. De har været på seminar i to dage, hvor de har 

fået et godt indblik i hinandens styrker. 

 

Der er ansat to nye lærere. Den ene er ansat i K-klasserne som vejleder, og den 

anden er ansat på mellemtrinnet. 

 

Vi har et par langtidssygemeldinger, og vi arbejder på at få hullerne i skemaerne 

lukket. Der ligger en udfordring i arbejdet med at vikardække. Vikardækning 

sættes på som orienteringspunkt til næste møde. 

 

 

På mødet den 12.10.2021 blev der udfærdiget høringssvar vedr. forslag om 

flydende skoledistrikter. Efterfølgende er forslaget frafaldet. 

 

 

 

Børne- og Familieudvalget har sendt ”Ændring af skoledistrikt – Rosborg 

udviklingsområde i høring. Det foreslås at Rosborg udviklingsområde flyttes fra 

Skibet Skoles distrikt til Vejle Midtbyskoles distrikt. 

 

Der blev udfærdiget et høringssvar med flere gode argumenter for at flytte 

distriktet til Vejle Midtbyskole. Sekretæren justerer svaret og sender til 

bestyrelsen til endelig godkendelse, og sender det efterfølgende til 

forvaltningen. 

 

 

Torben Steenholdt har haft kontakt til tre skoler, der alle gør brug af 

madordning fra Egebjerg Hansted Forsamlingshus. Alle tre skoler var 

overvejende positive over for ordningen. Det fungerer fint, men der skal en 

voksen involveres i uddelingen af maden.  

Det blev aftalt, at sætte gang i processen, og lade ordningen køre foreløbig frem 

til sommerferien. Ledelsen tager kontakt til firmaet. 

 

 



 

 

8. Status på trafik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Årshjul 

 

 

10. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

 

 

 

 

 

11. Eventuelt 

 

 

Der var ros til bestyrelsen for at sætte fokus på trafikken ved Afd. Damhaven, 

blandt andet med en artikel i VAF. Det er et håb, at nogle politikere bringer 

problemet ind i den forestående valgkamp.  

 

Ledelsen har været inviteret til et fortovsmøde med personale fra Teknik & 

Miljø, hvor der blev orienteret om den forestående ændring af 

parkeringsforholdene på Ribevej. Her drøftede man også de øvrige 

trafikforhold. 

 

Thomas følger op i løbet af en måneds tid. 

 

 

Årshjulet rettes til. 

 

 

På baggrund af henvendelse fra nogle forældre til elever på den internationale 

linje, var koordinator Heidi Lodahl inviteret til at redegøre for de tiltag, der er 

sat i gang for at styrke undervisningen. Der er blandt andet sat 2 nye lærere ind i 

teamet. De store kulturforskelle, der er mellem det danske og det udenlandske 

skolesystem blev drøftet. 

 

Der var ikke andre henvendelser. 

 

 

Der var intet under punktet. 

 

 

 

Næste møde mandag den 13.12.2021 kl. 17.30 – 18.30  


